
Tammer-kyykkä ry:n syyskokous
Aika: 24.11.2018
Paikka: Wäinölän kerhohuone, Hervanta
Paikallaolijat: Miika Sorvali, Lauri Hokkinen, Outi Potila, Jarno Reuna,

Susanna Siivonen, Antti Kukko, Tuomas Himmanen, Kaarlo Alanko,
Heikki Mikkolainen.

1. Kokouksen avaus
Miika avasi kokouksen 18:33.

2. Kokouksen jäjestäytyminen
Miika valittiin puheenjohtajaksi. Heikki valittiin sihteeriksi. Jarno ja Susanna valitaan ään-
tenlaskijoiksi sekä pöytäkirjan tarkastajiksi.

3. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen
Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

4. Esityslistan hyväksyminen
Hyväkstään esityslista muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.

5. Ilmoitusasiat

• Outi oli 7 minuuttia myöhässä.

• Jäsenistö on kasvanut, ja kasvu on odotettavissa myös ensi vuonna. Mm. Tanninen aikoo
liittyä Tammer-Kyykkään.

• Tällä kaudella voitettiin Pari-Cup.

• Kaarlon mukaan 126 on huonompi kuin 127, ehkä myös huonompi kuin 125.

6. Jäsenmaksut vuodelle 2019
Jäsenmaksuksi päätettiin 20e lisenssipelaajille, ja 10e lisenssittömille pelaajille.

7. Toimintasuunnitelman ja talousarvion vahvistaminen
Hankitaan paljon kyykkiä. Tavoitteena on pitää seura elinvoimaisena.

Vahvistettu talousarvio:

Tulot

• Kilpailutulot 600e

• Jäsenmaksutulot 400e

Menot

• Välinehankinnat 800e

• Virkistystoiminta 200e

8. Puheenjohtajan valinta
Valitaan Miika puheenjohtajaksi.

9. Hallituksen jäsenten valinta
Hallituksen jäseniksi valittiin Lauri Hokkinen, Heikki Mikkolainen, Antti Kukko, Tuomas
Himmanen ja Reima Hyvönen.

10. Toiminnantarkastajien valinta
Valittiin toiminnantarkastajiksi Outi Potila ja Natalia Kovru.

11. Kilpailujen järjestäminen tulevalla kaudella
Järjestetään henkilökohtaisen pelin SM-kilpailut sekä Nääskyykkä elokuun toisena viikonlop-
puna. Selvitetään milloin Sorsapuisto aiotaan pilata.



12. Muut asiat

• Outi ja Tuomas toivovat että hallitus pohtii verkkareiden hankkimista.

• Kaarlo kysyi onko kellään tallennetta Radio Mafian koe-eläinpuisto -ohjelmasta.

• Outi toivoo että verkkarit saadaan käyttöön ennen kesäkauden alkua.

• Puheenjohtaja toivoo seuran jäsenistöön pienikokoisia naisia, jotta varastossa olevat
pelipaidat saadaan hyödynnettyä. Keskusteltiin miesten pituuskasvusta.

13. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen 19:29.

Pöytäkirjan vakuudeksi

Puheenjohtaja Sihteeri

Pöytäkirja tarkastettu ja hyväksytty

Pöytäkirjantarkastaja


